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INTERPELACJA 

 

w sprawie: dodatkowych wybiegów dla psów w Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w Dzielnicy III - Prądnik Czerwony dostępny jest obecnie jeden wybieg dla psów, 

przy ul. Strzelców. Zdaniem mieszkańców to zdecydowanie za mało i mieszkańcy 

południowej części dzielnicy – Rakowice, Olsza przyjeżdżają ze swoimi pupilami 

samochodem, by te mogły się wybiegać. Wsłuchując się w ich prośby zwracam 

się do Pana Prezydenta z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Czy istnieje możliwość znalezienia drugiego miejsca (najlepiej – jak 

sugerują mieszkańcy, w pobliżu starego pasa startowego Rakowice), gdzie 

można by w przyszłości wybudować psi wybieg ze środków Miasta? 

2. Jeżeli w ww. miejscu nie jest to niemożliwe, proszę o informację, czy 

Miasto planuje budowę drugiego wybiegu dla psów na terenie dzielnicy III,  

a jeżeli tak to w którym miejscu? 

 

Z poważaniem, 

Agnieszka Paderewska 

 


